
 

NOTULEN ALV 30 NOVEMBER 2018 
 

 

Notulen van de algemene ledenvergadering van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, 

aangevangen op vrijdag 30 november 2018, in de Jaarbeurt, te Utrecht. 

 

Aanwezig zijn het bestuur – met de heer J. Van Zanen (burgemeester van Utrecht) als voorzitter, 

tevens voorzitter van de vergadering – en de algemene directie van de Vereniging, alsmede, 

blijkens de ingeleverde presentiekaarten. 

 

a. vertegenwoordigers van de volgende gemeenten, leden van de Vereniging: 

 

Gemeente Aalsmeer  

Gemeente Alblasserdam  

Gemeente Albrandswaard  

Gemeente Alkmaar  

Gemeente Almelo  

Gemeente Almere  

Gemeente Alphen aan den 

Rijn  

Gemeente Alphen-Chaam  

Gemeente Amersfoort  

Gemeente Amstelveen  

Gemeente Amsterdam  

Gemeente Apeldoorn  

Gemeente Appingedam  

Gemeente Arnhem  

Gemeente Assen  

Gemeente Asten  

Gemeente Barendrecht  

Gemeente Barneveld  

Gemeente Beemster  

Gemeente Berkelland  

Gemeente Bernheze  

Gemeente Bloemendaal  

Gemeente Bodegraven-

Reeuwijk  

Gemeente Borger-Odoorn  

Gemeente Borne  

Gemeente Borsele  

Gemeente Breda  

Gemeente Brielle  

Gemeente Bronckhorst  

Gemeente Bunnik  

Gemeente Bunschoten  

Gemeente Capelle aan den 

IJssel  

Gemeente Castricum  

Gemeente Coevorden  

Gemeente Cromstrijen  

Gemeente Culemborg  

Gemeente De Bilt  

Gemeente De Fryske Marren  

Gemeente De Ronde Venen  

Gemeente De Wolden  

Gemeente Delft  

Gemeente Den Haag  

Gemeente Deventer  

Gemeente Dinkelland  

Gemeente Dordrecht  

Gemeente Drimmelen  

Gemeente Duiven  

Gemeente Echt-Susteren  

Gemeente Ede  

Gemeente Eindhoven  

Gemeente Elburg  

Gemeente Emmen  

Gemeente Enschede  

Gemeente Ermelo  

Gemeente Etten-Leur  

Gemeente Geertruidenberg  

Gemeente Gemert-Bakel  

Gemeente Gilze en Rijen  

Gemeente Goes  

Gemeente Goirle  

Gemeente Gooise Meren  

Gemeente Gouda  

Gemeente Grave  

Gemeente Groningen  

Gemeente Haaren  

Gemeente Haarlem  

Gemeente Haarlemmerliede 

en Spaarnwoude  

Gemeente Haarlemmermeer  

Gemeente Harderwijk  

Gemeente Hardinxveld-

Giessendam  

Gemeente Hattem  

Gemeente Heemskerk  

Gemeente Heerde  

Gemeente Heerenveen  

Gemeente Heerlen  

Gemeente Heeze-Leende  

Gemeente Hellendoorn  

Gemeente Helmond  

Gemeente Hendrik-Ido-

Ambacht  

Gemeente Hengelo  

Gemeente Heumen  

Gemeente Hillegom  

Gemeente Hilversum  

Gemeente Hof van Twente  

Gemeente Hollands Kroon  

Gemeente Hoogeveen  

Gemeente Hoorn  

Gemeente Houten  

Gemeente Hulst  

Gemeente Kampen  

Gemeente Kapelle  

Gemeente Katwijk  

Gemeente Kerkrade  

Gemeente Krimpen aan den 

IJssel  

Gemeente Krimpenerwaard  

Gemeente Laarbeek  

Gemeente Landgraaf  

Gemeente Landsmeer  

Gemeente Langedijk  

Gemeente Lansingerland  

Gemeente Leeuwarden  

Gemeente Leiden  

Gemeente Leidschendam-

Voorburg  

Gemeente Lelystad  

Gemeente Leudal  

Gemeente Leusden  

Gemeente Lingewaal  

Gemeente Lingewaard  

Gemeente Lisse  

Gemeente Loon op Zand  

Gemeente Lopik  

Gemeente Maasgouw  

Gemeente Maassluis  

Gemeente Maastricht  

Gemeente Meierijstad  

Gemeente Meppel  

Gemeente Middelburg  

Gemeente Montferland  

Gemeente Nieuwegein  

Gemeente Nieuwkoop  

Gemeente Nijkerk  

Gemeente Nijmegen  

Gemeente Noordenveld  

Gemeente Noordoostpolder  

Gemeente Nunspeet  

Gemeente Oegstgeest  
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Gemeente Oldebroek  

Gemeente Oldenzaal  

Gemeente Olst-Wijhe  

Gemeente Ommen  

Gemeente Oosterhout  

Gemeente Oostzaan  

Gemeente Opmeer  

Gemeente Opsterland  

Gemeente Oss  

Gemeente Oude IJsselstreek  

Gemeente Ouder-Amstel  

Gemeente Oudewater  

Gemeente Overbetuwe  

Gemeente Papendrecht  

Gemeente Pijnacker-Nootdorp  

Gemeente Putten  

Gemeente Raalte  

Gemeente Reimerswaal  

Gemeente Renswoude  

Gemeente Rhenen  

Gemeente Ridderkerk  

Gemeente Rijssen-Holten  

Gemeente Rijswijk  

Gemeente Roermond  

Gemeente Rotterdam  

Gemeente Rucphen  

Gemeente Schagen  

Gemeente Scherpenzeel  

Gemeente Schouwen-

Duiveland  

Gemeente 's-Hertogenbosch  

Gemeente Sint-Michielsgestel  

Gemeente Sittard-Geleen  

Gemeente Soest  

Gemeente Someren  

Gemeente Staphorst  

Gemeente Steenbergen  

Gemeente Stichtse Vecht  

Gemeente Súdwest-Fryslân  

Gemeente Teylingen  

Gemeente Tiel  

Gemeente Tilburg  

Gemeente Tubbergen  

Gemeente Twenterand  

Gemeente Tynaarlo  

Gemeente Tytsjerksteradiel  

Gemeente Uitgeest  

Gemeente Uithoorn  

Gemeente Urk  

Gemeente Utrecht  

Gemeente Utrechtse 

Heuvelrug  

Gemeente Valkenswaard  

Gemeente Veenendaal  

Gemeente Veldhoven  

Gemeente Velsen  

Gemeente Venlo  

Gemeente Vianen  

Gemeente Vlissingen  

Gemeente Voorschoten  

Gemeente Vught  

Gemeente Waddinxveen  

Gemeente Wageningen  

Gemeente Wassenaar  

Gemeente Waterland  

Gemeente Weesp  

Gemeente Westland  

Gemeente Weststellingwerf  

Gemeente Westvoorne  

Gemeente Wierden  

Gemeente Wijchen  

Gemeente Wijdemeren  

Gemeente Wijk bij Duurstede  

Gemeente Winterswijk  

Gemeente Woensdrecht  

Gemeente Wormerland  

Gemeente Woudenberg  

Gemeente Zaanstad  

Gemeente Zandvoort  

Gemeente Zederik  

Gemeente Zeewolde  

Gemeente Zeist  

Gemeente Zoetermeer  

Gemeente Zuidhorn  

Gemeente Zuidplas  

Gemeente Zwartewaterland  

Gemeente Zwijndrecht  

Gemeente Zwolle  

 

 

b. vertegenwoordigers van de volgende gewesten, leden van de Vereniging: 

 

Regio Achterhoek 
Samenwerkingsorgaan Holland Rijnland 
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01. Opening en Agenda 

De voorzitter, de heer Van Zanen, opent de Algemene Ledenvergadering en heet alle aanwezigen van harte 

welkom. 

Zoals gebruikelijk wordt tijdens de vergadering over een aantal onderwerpen elektronisch gestemd.  

De stemmen zijn gewogen. Dat betekent dat iedere gemeente per 1.000 inwoners 1 stem heeft met een 

maximum van 75 stemmen. De gewesten hebben per 10.000 inwoners 1 stem, ook met een maximum van 

75 stemmen.  

De uitslagen van de stemmingen zijn openbaar en worden daarom na de vergadering via de VNG-website 

bekend gemaakt. Om te zien of de apparatuur werkt, wordt eerst geoefend met een proefstemming.  

 

De voorzitter stelt vast dat de techniek werkt.  

Voor een juist verloop van de stemmingen wordt er een commissie van stemopneming ingesteld, die hierop 

toeziet. Deze commissie staat onder voorzitterschap van Marike van Doorn, raadslid in Almelo.  

De ALV stemt hier per acclamatie mee in. 

 

02. Benoeming leden notulencommissie  
De voorzitter geeft aan dat er door het VNG-bureau een verslag wordt opgesteld dat de volgende 

vergadering ter accordering voorligt. Om toe te zien op een correcte weergave van deze vergadering stellen 

conform de VNG Statuten een notulencommissie in bestaande uit drie personen.  

 

Het bestuur stelt voor om de volgende personen te benoemen in de notulencommissie: 

1. De heer Haan, burgemeester Maassluis 

2. De heer Nobel, burgemeester Aalsmeer 

3. De heer Wekx, gemeentesecretaris Alphen aan den Rijn 

 

De ALV stemt per acclamatie in met de benoeming. 

 

03. Vaststelling notulen van de Buitengewone ALV van 27 juni 2018 
De voorzitter gaat over tot de vaststelling van de notulen van de ALV van 27 juni 2018.  

De notulencommissie voor deze vergadering werd gevormd door: 

1. De heer Romeijn, gemeentesecretaris Leiderdorp 

2. Mevrouw Verheij, wethouder Zandvoort 

3. De heer Van Erk, gemeentesecretaris Hillegom 

 

Zij hebben verklaard dat de notulen een getrouw beeld geven van wat tijdens de vergadering is besproken 

en besloten. Het bestuur stelt de leden voor om de notulen goed te keuren. 

 

De ALV keurt per acclamatie de notulen goed. 
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04. Mededelingen 

De voorzitter geeft aan dat via schriftelijke mededelingen de ALV kennis heeft kunnen nemen van:  

- Het jaarplan Gezamenlijke Gemeentelijke Uitvoering (GGU)  

- De voortgang bij het Interbestuurlijk Programma (IBP)  

De ALV neemt zonder opmerkingen kennis van de mededelingen.  

 

05.a Verantwoording over moties ALV 27 juni 2018 (uitgezonderd vier 

samenhangende moties sociaal domein)  

 
De voorzitter geeft aan dat we zijn toegekomen aan de agendapunten betreffende de afhandeling van de 

moties met uitzondering van de vier samenhangende moties in het sociaal domein. Het bestuur heeft een 

afdoeningsvoorstel aan de leden gedaan met de acties die zijn ondernomen en die in de komende periode 

nog worden ondernomen. Op basis hiervan stelt het bestuur u voor om in te stemmen met afdoening van de 

moties. 

Wethouder Diepstraten, gemeente Velsen vraagt aandacht voor de uitvoering van motie 11 over ondergrond 

en maatschappelijke opgaven. De opgave is nog steeds actueel en het is nog niet duidelijk hoe het een plek 

krijgt bij het programma aan de slag met de omgevingswet. Wethouder Diepstraten vraagt het bestuur de 

motie aan te houden.  

Reactie commissievoorzitter Revis (RWM) Het programma aan de slag met de omgevingswet maakt nog 

een ontwikkeling door en het onderwerp ondergrond heeft de aandacht van het bestuur, zoals ook blijkt uit 

het afdoeningsvoorstel. Vandaar het voorstel om de motie toch af te doen. 

Wethouder Diepstraten geeft aan vertrouwen te hebben in de aandacht van het bestuur voor dit onderwerp.  

Wethouder Waaldijk van Utrechtse Heuvelrug is akkoord met het afdoeningsvoorstel van de motie over het 

abonnementstarief maar geeft aan niet tevreden te zijn met de uitkomst en sluit zich mede daarom aan bij de 

motie van Groningen ‘Stevige structurele afspraken II’.  

Wethouder Briels van Laarbeek spreekt mede namens de gemeenten: Asten, Deurne, Gemert-Bakel, 

Laarbeek, Someren, Oude IJsselstreek, Montferland, Bronckhorst, Oost Gelre, Apeldoorn, Doetinchem, 

Zutphen, Elburg, Winterswijk, Epe, Hof van Twente, Heerde, Hattem, Oldebroek, Berkelland en Nunspeet. 

Wethouder Briels spreekt zijn ongenoegen uit over het toch doorzetten van het abonnementstarief door het 

kabinet hoewel de gemeenten een motie hebben aangenomen op de ALV tegen het abonnementstarief. De 

wijze van doorzetten door het kabinet is wrang, de opinie van gemeenten moet worden meegenomen in de 

besluitvorming. Het kabinet moet het abonnementstarief van tafel halen: ‘zo doen wij dat niet’. Namens de 

peelgemeenten draagt de wethouder met een symbolisch pakket de Wmo taken terug over aan de VNG om 

terug te geven aan het kabinet. Het is een symbolische daad, met een serieuze reden.   

Wethouder Briels overhandigt het pakket aan commissievoorzitter De Langen (ZJO).  

Commissievoorzitter De Langen herkent het gevoel en geeft aan dat het leeft bij gemeenten. Het Rijk neemt 

maatregelen die grote effecten hebben in lokale begrotingen. De VNG blijft zich in zetten voor afschaffing 

van het abonnementstarief. Commissievoorzitter De Langen is het echter niet eens met het teruggeven van 

de taken Wmo en Jeugd. Over de randvoorwaarden spreekt de ALV later bij het behandelen van de motie 

toekomstbestendig zorgsysteem.  

De voorzitter brengt het afdoeningsvoorstel elektronisch in stemming. De ALV stemt in met het voorstel met 

een meerderheid van 99,13% van de stemmen.  
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05b. Verantwoording over de vier samenhangende moties in het sociaal 

domein  

 
De vicevoorzitter Bruls licht de stappen toe die door het bestuur zijn gezet na de ALV van 27 juni 2018.  

Wethouder Gijsbertsen, gemeente Groningen licht drie moties toe:  

 De Motie ROB richt zich op de uitvoering van de aanbevelingen van de ROB. De heer Gijsbertsen 

geeft aan dat op dit moment onvoldoende inzichtelijk is hoe de aanbevelingen zijn ingevuld. Deze motie is 

bedoeld om te verduidelijken en om de discussie gezamenlijk en niet voortijdig af te sluiten.   

 De Motie Stevige structurele afspraken II: Minister de Jonge heeft toezeggingen gedaan in de 

Tweede Kamer die in lijn zijn met de wensen van gemeenten, maar die zijn nog niet vertaald in financiële 

afspraken. Daarvoor moet bij de Jeugd het macrobudget omhoog om de volumegroei te compenseren. 

Gezien de lange doorlooptijden voor onderzoek is een voorziening nodig voor gemeenten. Gemeenten 

kunnen daar zelf geen bijdrage aan leveren gezien de tekorten bij gemeenten.  

 De Motie toekomstbestendig zorgsysteem: gaat om het breder bezien van het zorgsysteem dan het 

sociaal domein en gemeenten. Het gaat dan om de wederzijdse afhankelijkheden en de 

sturingsmogelijkheden bijvoorbeeld bij de Wlz en de Zvw.  

Burgemeester Raven, gemeente Hellendoorn geeft aan met een aantal andere gemeenten tegen de motie 

‘Stevige Structurele Afspraken II’ te stemmen vanwege het woord ‘ernstige’ bij het dictum over ‘ernstige 

tekorten op te vangen’. Alle gemeenten hebben tekorten, daar moet een oplossing voor komen, niet alleen 

voor gemeenten met ernstige tekorten.  

Reactie bestuur 

Commissievoorzitter Heijkoop (PSI) geeft aan dat de afgelopen periode een intensief traject is doorlopen en 

geeft complimenten aan de VNG-medewerkers voor de goede ondersteuning. Op 29 november zijn de 

laatste punten rondgekomen en zijn de leden geïnformeerd. Commissievoorzitter Heijkoop begrijpt dat 

omdat de informatie pas een dag voor de vergadering bekend is geworden nog niet iedereen het gelezen 

heeft of tijd heeft gehad om het te doorgronden. Daarom ook begrip voor dat wethouder Gijsbertsen de 

laatste ontwikkelingen goed wil meemaken. Er ligt een tegemoetkoming van het ministerie van SZW en het 

gaat niet afgeroomd worden. Mocht het niet kloppen dan leidt dat tot een vertrouwensvraag met SZW. Voor 

de gemeenten was het van groot belang om inzicht en invloed te krijgen in de ramingen. Dat is geregeld en 

mocht er geen overeenstemming zijn hierover wordt er geëscaleerd naar een bestuurlijk overleg. Het ROB 

geeft aan dat met het onderhandelingsresultaat recht wordt gedaan aan het advies dat zij hebben 

uitgebracht. Met dit resultaat  richten wij ons op de toekomst, op een breed offensief met werkgevers en 

kabinet samen. De motie ziet het bestuur als een ondersteuning van onze inzet en koers en we nemen de 

leden mee in het vervolg. Het is van belang om de gelederen gesloten te houden, daarom steun van het 

bestuur voor de motie.  

Commissievoorzitter De Langen in reactie op de motie ‘Stevige structurele afspraken II’ geeft aan een 

drieslag te zien met focus op verhogen van het macrobudget (compensatie volumegroei), een betere 

verdeling van de beschikbare middelen en een voorziening voor alle gemeenten die het nodig hebben 

(zonder bijdrage van gemeenten aan de voorziening).  

In reactie op de motie over het ‘toekomstbestendig zorgsysteem’ geeft commissievoorzitter De Langen aan 

dat na de zomer van 2018 begonnen is met het onderzoeken van de snijvlakken tussen gemeenten en Rijk 

en te bezien waar dat beter kan. Commissievoorzitter De Langen geeft een compliment aan de minister van 

BZK, mevrouw Ollongren voor de voortvarendheid waarmee dit is opgepakt samen met de bewindspersonen 

van VWS, SZW en Financiën. 
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Een belangrijk aanvullend punt is het GGZ akkoord. Het is van groot belang dat bij een GGZ akkoord de 

financiën goed zijn geregeld, daar zal het bestuur stevig op onderhandelen.  

Namens het bestuur geeft commissievoorzitter De Langen aan de moties ‘Stevige Structurele afspraken II’ 

en ‘toekomstbestendig zorgsysteem’ te steunen.   

Tweede termijn insprekers 

Burgemeester Raven: wil graag bevestiging van de indiener van de motie ‘Stevige structurele afspraken II’ of 

het woord ernstig wordt geschrapt. Alle gemeenten hebben tekorten, aanvullende middelen moeten naar alle 

gemeenten.  

Wethouder Gijsbertsen: heeft geen bezwaar met het schrappen van het woord ‘ernstige’ uit het eerste punt 

van het dictum.  

De Voorzitter stelt vast dat het woord ernstige geschrapt wordt uit de motie.  

Wethouder van Zutphen van de gemeente Heerlen geeft aan dat in het rapport van de ROB blijkt dat er in 

2016 en 2017 een tekort is op de BUIG van € 540 miljoen en dat gemeenten gecompenseerd worden in 

2018 en 2019 met € 180 miljoen. Als dat het meest haalbare was in de onderhandelingen is er begrip voor, 

maar het moet duidelijk zijn dat de compensatie niet volledig is.  

Reactie Bestuur 

Commissievoorzitter Heijkoop geeft aan dat in het ROB advies niet het bedrag van € 540 miljoen staat. 

Gemeenten zijn wel tekort gedaan. De ROB geeft aan om daarvoor met een compensatie te komen. Het 

bestuur constateert dat het kabinet met een compensatie is gekomen.  

De voorzitter brengt de moties elektronisch in stemming. 

De ALV stemt in met de motie ‘Advies ROB’ met een meerderheid van 98,37% van de uitgebrachte 

stemmen.  

De ALV stemt in met de motie ‘Stevige Structurele afspraken II’ met een meerderheid van 99,71% van de 

uitgebrachte stemmen.  

De ALV stemt in met de motie ‘Toekomstbestendig zorgsysteem’ met een meerderheid van 99,59% van de 

uitgebrachte stemmen.  

De voorzitter brengt het afdoeningsvoorstel elektronisch in stemming 

De ALV stemt in met het voorstel met een meerderheid van 85,00% van de uitgebrachte stemmen.  

 

06a. Rapportage Fonds Tekortgemeenten  

 

De ALV neemt zonder opmerkingen kennis van de rapportage.  

 

06b. Geschillencommissie sociaal domein  

De voorzitter geeft aan dat het bestuur een voorstel heeft gedaan voor: 

- De instelling van een Geschillencommissie Sociaal Domein per 1 januari 2019  
- Het voorleggen aan de geschillencommissie van geschillen op het gebied van inkoop en 

woonplaatsbeginsel jeugd.  
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De ALV stemt zonder opmerkingen in met het voorstel met een meerderheid van 97.43% van de 

uitgebrachte stemmen. 

 

07. Randvoorwaarden klimaatakkoord  

De voorzitter geeft het woord aan commissievoorzitter Van Hooijdonk (EKEM). Commissievoorzitter Van 

Hooijdonk geeft aan dat het belangrijk is om te werken aan een toekomstbestendige energievoorziening als 

vervolg op de investeringsagenda van VNG, IPO en Unie van Waterschappen ‘Naar een Duurzaam 

Nederland’. Aan de klimaattafels praten gemeenten mee over invulling van het klimaatakkoord. Dit najaar is 

de tweede ronde bezig. Na afronding hiervan gaan de planbureaus de opbrengsten doorrekenen en daarna 

zal waarschijnlijk besluitvorming plaatsvinden. Indien mogelijk op de ledenvergadering van 5 juni, anders via 

een ledenraadpleging ondersteund door bijeenkomsten in het land.  

Het voorstel voor de ALV is om in te stemmen met de drie randvoorwaarden, dit is voor het bestuur de kern 

om het klimaatakkoord te beoordelen.  

Burgemeester Koelewijn, gemeente Kampen spreekt waardering uit voor de inzet van de VNG. De 

gemeente kan instemmen met de randvoorwaarden, maar vraagt om aanscherping ook gezien de tijdsdruk 

en de vorming van de Regionale Energie Strategieën. De RES brengt de gemeenten in tijdsdruk, ook omdat 

de omgevingswet een vehikel kan zijn maar nog niet klaar is. Het tempo van de RES schuurt daarmee. Het 

is een grote opgave en belangrijk om daar de tijd voor te nemen. Ook het Rijk moet een bijdrage leveren en 

het niet overlaten aan gemeenten en inwoners. Door bijvoorbeeld ook de grote bedrijven duidelijk een rol te 

geven in het klimaatakkoord.   

Commissievoorzitter Van Hooijdonk. Er is inderdaad druk op de RES, overigens zal de vertraging van het 

klimaatakkoord meer tijd geven voor de vorming van de RES. Het bestuur herkent de druk en vragen 

daarom ook van het Rijk voor duidelijkheid over de opgave en goede ondersteuning bij de vorming van de 

RES.  

De ALV stemt elektronisch in met het voorstel met een meerderheid van 99.51% van de uitgebrachte 

stemmen. 

Motie plastic afval 

Wethouder Waaldijk, gemeente Utrechtse Heuvelrug geeft aan dat plastic een probleem is voor gemeenten. 

Gemeenten zamelen het in of doen aan nascheiding en helaas moeten gemeenten het ook vaak uit de 

buitenruimte opruimen. Deze motie is ontstaan in de samenleving en vraagt om plastic bij de bron aan te 

pakken. Ter verduidelijking van de tekst van de motie geeft wethouder Waaldijk aan dat het gaat om 

schadelijke plastic bij de bron aan te pakken en alternatieven te stimuleren die duurzaam zijn en geen 

gevaar voor de omgeving. De motie wordt mede gesteund door de gemeenten Veenendaal, Brummen en 

Renswoude.  

Wethouder Van Garderen, gemeente Almere geeft aan dat recyclebaar plastic niet moet vallen onder de 

motie. Met de toelichting van de indiener is de gemeente Almere akkoord met de tekst.  

Burgemeester van der Nadort, rapporteur Comité van de Regio’s over plastics en de circulaire economie 

geeft aan dat in het Europese speelveld de producenten verantwoordelijkheid van groot belang wordt 

gevonden. Belangrijk om aan de voorkant van het proces bij de producenten het proces te veranderen. De 

burgemeester adviseert de ALV ook vanuit Europees perspectief om de motie te steunen.  

De ALV stemt elektronisch in met de motie met een meerderheid van 99.10 % van de uitgebrachte 

stemmen. 
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08. Proces standaardverklaring  

De ALV stemt zonder opmerkingen per acclamatie in met het voorstel. 

 

09. Uitwerking bestuursakkoord omgevingswet  

 
Commissievoorzitter Revis licht het voorstel toe met een korte presentatie met aandacht voor het digitaal 

stelsel en de aankomende mijlpalen richting 2024. In de uitwerking van het bestuursakkoord zit een 

uitwerking van de kosten en de kostenverdeling.  

 

Wethouder Wijnants, gemeente Noordoostpolder geeft aan te kunnen instemmen met het voorstel, maar 

vraagt aandacht voor de uitkomsten van het financiële model. Tot nu hebben 33 gemeenten het financiële 

model ingevuld. De exploitatie lasten vallen tegen. Wethouder Wijnants vraagt daarom aandacht voor de 

exploitatielasten.    

 

Commissievoorzitter Revis: De beheerskosten van € 18 miljoen per jaar zijn voor het beheer en de 

begeleiding van gemeenten, bijvoorbeeld bij de invoer van gegevens. Het Rijk neemt de investeringen voor 

zijn rekening. Het gaat om een omvangrijk digitaliseringsproces. Dat vraagt scherpte. Het Bureau ICT-

Toetsing, een onderdeel van BZK (BIT) kijkt ook mee en het proces is opgeknipt in driemaandelijkse delen.  

De ervaringen die genoemd worden nemen we mee in het vervolg.  

 

De ALV stemt elektronisch in met het voorstel met een meerderheid van 98.02 % van de uitgebrachte 

stemmen. 

 

10. Invulling vacatures bestuur en commissies 

 
De voorzitter geeft aan het zeer te waarderen dat zoveel mensen zich betrokken tonen bij de vereniging door 

zich aan te melden voor de vacatures en daarmee een bijdrage te willen leveren aan het werk in de 

vereniging.  

De voorzitter van de adviescommissie governance, burgemeester Depla geeft een toelichting op de selectie. 

Aandachtspunten van de commissie waren de voordrachten van de provinciale afdelingen, het vergroten 

naar een representatief aandeel van vertegenwoordigers van lokale partijen en de verdeling man-vrouw. Op 

dat laatste punt valt nog wel winst te behalen. Ook het aandeel raadsleden is verhoogd, met name door de 

instelling van de commissie Raadsleden en Griffiers. Daarnaast is door het uitgangspunt om in elke 

commissie een vertegenwoordiger te hebben uit elke provincie een oververtegenwoordiging van qua 

inwoneraantallen kleinere provincies.  

 

De voorzitter bedankt de heer Depla en de commissie voor het vele werk en de lastige keuzes. 

De ALV stemt elektronisch in met het voorstel met een meerderheid van 98.79 % van de uitgebrachte 

stemmen. 

 

11. Nieuwe accountant 

 
De ALV stemt zonder opmerkingen per acclamatie in met het voorstel. 
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12.  Rondvraag/ WVTTK 

 
Van de rondvraag is geen gebruik gemaakt.  

 

13. Sluiting  

 
De voorzitter dankt de aanwezigen en wenst een ieder een goed einde van het jaar.  

 

 

 

 


